
Actualiteitsvraag 3 

 

 

Onderwerp: RES  

 

Raadslid Ed Dekker stelt namens de fractie CDA Koggenland de volgende vraag: 

 

 

Vragen: 

 

Ik heb afgelopen week een commissievergadering Leefomgeving op 21-09-2023 van de 

provincie digitaal bijgewoond. In deze vergadering werd bijgevoegd document (Eerste 

voortgangsrapportage RES NHN) besproken. 

De raad van Koggenland heeft deze voorgangsrapportage niet eerder ontvangen. 

 

In deze vergadering werd ook duidelijk dat als een gemeente inbreng wil hebben in de 

herijking van de RES komend jaar, dat er uiterlijk in december 2023 de inbreng moet worden 

geleverd. 

 

Vragen: 

1. Wanneer is het college van plan voortgangsrapportage aan de raad te verstrekken? 

2. Wat is de status van de zoekgebieden in Koggenland voor opwek voor 2030? 

3. Als zoekgebieden niet voor 2030 kunnen worden gerealiseerd, worden deze dan 

afgevoerd uit de RES 2030? 

4. Wanneer wil het college de inbreng van de raad ophalen voor de herijking van de RES. 

 


